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На основе историко-правового анализа обосновывается необходимость внесения изменений в 
часть четвертую Гражданского кодекса РФ по распоряжению интеллектуальными правами, кото-
рые возникают в результате исполнения государственного контракта. В статье рассматривается ге-
незис изменений договорной формы по распоряжению исключительными правами в сфере интел-
лектуальных прав, созданных в результате государственного заказа. 
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Based on the historical legal analysis, the author justifies the need for the introduction of 
amendments to part four of the Civil Code of the Russian Federation concerning the disposal of 
intellectual rights that arise as a result of performance of a state contract. The article reviews the genesis 
of amendments to the form of contract on the disposal of exclusive rights in the sphere of intellectual 
rights arising as a result of a state order.
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